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OBČINA CERKNO 

OBČINSKI SVET 

 

 www.cerkno.si, e: obcina@cerkno.si 

 Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno 

 t: 05 373 46 40, f: 05 373 46 49 

 

Z A P I S N I K 
 

29. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 7.10.2021 ob 18. uri, ki je potekala v sejni sobi Občine Cerkno. 
 

 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: ga.Urška Lahajnar Ubajiogu, g.Aleš Zajc, g.Rok 

Obid, g.Nikolaj Ozebek ga.Adrijana Mavri, g.Domen Uršič, g.Andraž Drešček, ga.Branka Florjančič, 

g.Silvo Jeram, g.Marko Čadež, ga. Jerca Prezelj, ga.Jožica Rihtaršič, g.Stanko Močnik, ga.Mojca 

Mavri in ga.Antonija Dakskobler 

ODSOTNI: g.Jurij Kavčič 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: g. Oton 

Lahajnar, ga. Jožica Lapajne, ga. Mojca Sedej, ga. Vanja Mavri Zajc, ga. Valerija Močnik, ga. Mojca 

Gros, g. Janez Peternel in ga. Katja Lapanja  

OSTALI PRISOTNI:  Majda Troha – ZD Idrija, Marta Deisinger – članica NO Cerkno  

NOVINARJI:  g.Ivan Seljak - Radio Odmev, g. Damijan Bogataj – ABC Merkur, Saša Dragoš - PN 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 27. redni seji občinskega sveta dne 14. 7. 2021 

ter 28. korespondenčni seji dne 23. 8. 2021 

3. Nagovor dr. Troha – Zdravstveni dom Idrija 

4. Soglasje ustanovitelja k spremembam statuta Zdravstvenega doma Idrija 

5. Pravilnik o nagradah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 

občinskega sveta in župana 

6. Rebalans št. 3 proračuna Občine Cerkno 2021 

7. Imenovanje članov nadzornega odbora in odgovornost občinskega sveta 

8. Ukinitev grajenega javnega dobra na parceli 1983/1 k. o. 2350 Otalež 

9. Polletna realizacija proračuna Občine Cerkno 2021 

10. Problematika pravne subjektivitete krajevnih skupnosti v Občini Cerkno – predlog 

spremembe 57. člena Statuta Občine Cerkno 

11. Pobude in vprašanja svetnikov  

 
 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne, preveril prisotnost članov občinskega sveta in 

ugotovil, da je občinski svet sklepčen. Prebral je predlog dnevnega reda ter predlagal, da se iz 

dnevnega reda umakne 10. točka dnevnega reda oz. se točka nadomesti z novo točko dnevnega reda t.j. 

Imenovanje predstavnika Občine Cerkno v Mestni svet Mestne knjižnice in čitalnice Idrija.     

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 
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Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremenjen dnevni red občinske seje.  

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 27. redni seji občinskega sveta dne 14. 7. 2021 

ter 28. korespondenčni seji dne 23. 8. 2021 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, če so kakšne pripombe v zvezi z zapisnikom zadnje seje OS. 

Oton Lahajnar je podal poročilo o realizaciji sklepov 27. redne seje OS. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik ter sklepe 27. redne seje občinskega sveta dne 14.7.2021 ter 28. 

korespondenčne seje dne 23.8.2021. 

                              (11 glasov ZA) 

 

Ad 3.:  Nagovor dr. Majde Troha – Zdravstveni dom Idrija 

 

Majda Troha je v nadaljevanju nagovorila vse prisotne ter dejala, da bi se rada zahvalila, ker so se 

odzvali prošnji, da se lahko predstavi na današnji seji. Zahvalila se je v imenu vseh deklet in fantov, za 

katere so bila iz občinskega proračuna namenjena sredstva, da so se lahko cepili proti HPV-ju, preden 

je bilo cepljenje uvrščeno v nacionalni program. V nadaljevanju je podala nekaj informacij glede 

samega cepljenja proti HPV-ju v ZD Idrija. Prestavila je tudi portal Inštituta za javno zdravje: 

http://obcine.nijz.si/, kjer so predstavljeni tudi različni statistični kazalci po občinah. Povedala je, da z 

letošnjim letom zaključuje svoje delo v okviru šolskega dispanzerja in da je bilo njeno prvo delovno 

mesto prav v Cerknem, kjer so bili pogoji ter način dela takrat zelo drugačni, kot danes, vendar pa jo 

na samo Cerkno vežejo zelo lepi spomini. Na koncu se je zahvalila še, ker so ji zaupali svoje otroke ter 

dejala, da so tudi na današnji seji mogoče prisotni nekateri, ki so lahko bili njeni pacienti. 

Župan Gašper Uršič se je dr. Majdi Troha zahvalil za predstavitev ter minulo delo na področju 

zdravstva  in ji zaželel vse dobro ob upokojitvi. 

 

Ad 4.:  Soglasje ustanovitelja k spremembam statuta Zdravstvenega doma Idrija 

 

Jožica Lapajne je razložila, da je bil s strani ZD Idrija poslan predlog za dopolnitev in spremembo 

statuta ZD Idrija ter povedala, da se dopolnitev nanaša na dopolnitev dejavnosti, ki bi jo zdravstveni 

dom opravljal (logopedija, psihologija in mladostniška in otroška psihiatrija). 

Branka Florjančič je podala poročilo Statutarno pravne komisije ter dejala, da komisija na podani 

predlog ni imela pripomb. 

Jožica Lapajne je podala poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti ter dejala, da odbor o 

tem ni imel razprave in je predlog sklepa z vsemi glasovi potrdil. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je podal Soglasje ustanovitelja k spremembam in dopolnitvam statuta 

Zdravstvenega doma Idrija.                             

 

         (12 glasov ZA) 

 

 

 

 

http://obcine.nijz.si/
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Ad 5.:  Pravilnik o nagradah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 

občinskega sveta in župana 

 

Oton Lahajnar je razložil točko dnevnega reda in povedal, da je trenutni pravilnik že zelo star in ga je 

bilo potrebno dopolniti, prav tako so bile potrebne dopolnitve glede na sklep revizije ter 8. člen, kjer je 

določeno nadomestilo za predsednike krajevnih skupnosti.  

Branka Florjančič je podala poročilo Statutarno pravne komisije ter navedla pripombe, ki jih je 

komisija imela – občinskemu svetu predlagajo potrditev pravilnika.   

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Pravilnik o nagradah občinskih funkcionarjev in nagradah članov 

delovnih teles občinskega sveta in župana. 

         (12 glasov ZA) 

 

Ad 6.:  Rebalans št. 3 proračuna Občine Cerkno za leto 2021 

 

Mojca Sedej je razložila točko dnevnega reda in sicer spremembe na prihodkovnem delu proračuna. 

Oton Lahajnar je razložil spremembe na odhodkovni strani proračuna. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Odbora za javne finance in proračun ter povedala, da je 

odbor predlog rebalansa podprl.  

Janez Peternel je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je predlog rebalansa 

podprl. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti ter dejala, da je odbor 

predlog rebalansa soglasno sprejel ter predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala glede postavke 161605 vodovod Jazne, kjer se je dodalo še 

ureditev nove dostopne poti, ki bo služila za dostopanje do objekta ter prosila, če je okrog tega 

pripravljeno kako pojasnilo. 

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da gre za ureditev novega odseka dostopne poti v dolžini 145m. V 

času sanacije bo pot služila za dostopanje do objekta, ki ga predvidevajo obnavljati, kasneje pa tudi za 

dostop za izvajanje vzdrževalnih del na njem. Iz tega razloga so bili stroški izgradnje poti vključeni na 

to postavko. Pot bo vodila izključno do vodooskrbnega objekta in se bo uporabljala izključno za ta 

namen. Trenutno se dostopa do objekta čez dvorišče lastnika in sicer med stanovanjskim objektom in 

gospodarskim poslopjem ter nato čez njivo in travnik do vodohrana.  

Aleš Zajc je vprašal, glede na to, da gre na njihovem vodovodu za okvaro, če se bodo stvari sanirale 

ali ne.  

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da ne gre za okvaro ampak za pomanjkanje vode zaradi znižanih 

dotokov, ki so posledica suše. Ravno iz tega razloga so se odločili, da v omrežje ne bodo posegali, saj 

še vedno velja ukrep varčevanja. 

Aleš Zajc je dejal, da na novejšem zajetju je vode dovolj in teče tudi sedaj ko je suša čez, vendar na tej 

cevi ni pretoka. 

Vanja Mavri Zajc je dejala, da kar se je ugotavljalo na terenu, vsa voda, ki je na razpolago v tem 

momentu teče naprej.  

Mojca Mavri je vprašala glede proračunske postavke 130441 – obnova objekta bivši gasilski dom, saj 

so se sredstva za obnovo spet premaknila in jo zanima kje se je zataknilo oz. kdaj bo projektna 

dokumentacija pripravljena ter kdaj je predviden začetek obnove.  

Mojca Gros je pojasnila, da je končana idejna zasnova za pridobivanje projektnih pogojev. Zasnova je 

usklajena s projektanti. V pripravi je faza DGD, se je pa zapletlo pri DRSV-ju, saj je objekt na meji z 

vodnim zemljiščem in v poplavnem območju ter zato zahtevajo študijo. Upajo, da bi v naslednjem letu 

dobili gradbeno dovoljenje ter bi se takrat začela obnova.  
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Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala glede omenjene izgradnje ceste ter če se je do sedaj hodilo 

lastniku čez njivo ter tudi če je bilo to z vozili.  

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da se je hodilo peš. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala, če bo sedaj pot po zasebni parceli. 

Vanja Mavri Zajc je dejala, da bo pot potekala po zasebni parceli.  

Jerca Prezelj je dejala, da so na odboru izpostavili, da bi bilo smiselno pred samo gradnjo urediti 

služnost, ali pa odmeriti parcele.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala, če bo v Divjih babah postavljen še en projektor. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da misli, da bo, za točen odgovor pa bi bilo potrebno vprašati g. 

Novakovića. 

Antonija Dakskobler je v zvezi z Divjimi babami vprašala glede odškodnine za postavitev sanitarij 

ter nakup projektorja v vrednosti 6.000 €. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre za enkratno odškodnino, glede projektorja pa je pojasnil, da gre 

za posebne projektorje, ki morajo delati v posebnih pogojih (vlaga, udari strel itd.).  

Antonija Dakskobler je vprašala glede študije za ceste in upoštevanja prioritet ter če so že 

upoštevane. 

Oton Lahajnar je pojasnil, da je bilo to včeraj predstavljeno na odboru, kjer so bili omenjeni tudi 

kriteriji.  

Janez Peternel je dejal, da se je pridobila ocena poškodovanosti cestišč, ki je bil tudi glavni kriterij. 

Nadalje se je omejilo še na to ali gre za javne poti ali lokalne ceste ter če cesta vsebuje javni linijski 

promet. Po teh kriterijih so potem naredili predlog za sanacijo cest. 

 

Ob 19.10 uri se je seji priključil Stanko Močnik.  

 

Silvo Jeram je dejal, da je že v lanskem letu izpadla sanacija ovinka na Bukovem, za kar se je tudi 

pojasnilo za kašen problem gre in predvideva se, da se zadeva ne bo še prav hitro rešila. Zaradi izpadle 

sanacije je predlagal, da se sredstva namenijo za sanacije nižje na cesti, na odseku kjer se zaradi 

gladkega asfalta dogajajo nesreče. Poudaril je, da je na splošno na območju Bukovega zelo slabo 

cestišče, ki je potrebno sanacije. 

Oton Lahajnar je dejal, da v kolikor prihaja do nesreč je to potrebno urediti in zadevo vzeti kot 

prioriteto.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da naj bo predlog tak, da se eden od teh odsekov umesti v naslednji 

proračun, v kolikor se ne bo realiziral, pa se predvidi drugega.  

Janez Peternel je dejal, da je problem, ker ni urejeno lastništvo.  

Stanko Močnik je dejal, da so okrog tega razpravljali tudi na odboru ter dejal, da bi morali na odseku 

kjer prihaja do zdrsov, ukrepati takoj.  

Branka Florjančič je dejala, če lahko dobijo tudi ostali svetniki prioritete, ki so bile predstavljene.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremembo Odloka o proračunu občine Cerkno za leto 2021.  

 

                 (14 glasov ZA) 

Ob 19.10 uri se je seji priključil Marko Čadež. 

 

Ad 7:  Imenovanje članov nadzornega odbora in odgovornost občinskega sveta 

 

Marta Deisinger je v uvodu pojasnila, da se opravičuje v imenu predsednice NO, ki je zadržana in je 

prosila njo, če jo nadomesti. Glede na poslano pismo predsednice, je bil poudarek na tem, da dejansko 

neaktivnost NO v letu 2020 lahko pripišejo razmeram, ki so takrat bile, še bolj pa zaradi situacije, ki so 

jo opisali. Gre za dejstvo, da gre pri NO kot najvišjem organu nadzora nad porabo javnih sredstev, za 

strokovno in ne politično funkcijo. Če hočejo stvari obravnavati strokovno, morajo ljudje, ki so 
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imenovani v ta organ imeti ustrezne kvalifikacije. Gre za dejstvo, ki bi moralo biti pred očmi 

občinskega sveta, ko v ta organ imenuje člane. Ne pomaga, če sta npr. od petih članov aktivna samo 

dva. Zanjo je pomembno, da za tak organ, ki ima tako pomembno funkcijo, bi moralo biti v interesu 

tako občinskega sveta, kot občinske uprave, da je to organ, ki nadzoruje in dela profesionalno. 

Ugotovil naj bi napake in hkrati iskal tudi rešitve. Glavni razlog, da je predsednica naslovila pismo na 

občinski svet je bil prav ta, da poudari, da občinski svet, ki ima v rokah imenovanje in vpliv na sestavo 

tega organa, izbira ustrezne člane.  

Jerca Prezelj je dejala, da so do sedaj prejeli eno poročilo NO in sama ne pozna dela tega organa, ne 

more sklepati, kjer nastajajo nesoglasja znotraj NO in niti ne more vedeti, kdo se obnaša nestrokovno. 

Kot občinski svetniki lahko razpravljajo o tem koga bi zamenjali oz. iz te funkcije odstranili in določili 

novega. Bi pa pričakovala, da se tudi člane NO res izbira po strokovnosti.  

Marta Deisinger je dejala, da so bila narejena vsaj štiri končna poročila in so objavljena na spletni 

strani občine. Ni pa ona tista, ki bo presojala in s prstom kazala na tistega, ki je nefunkcionalen oz. 

nekvalificiran za opravljanje tega dela – to je naloga občinskega sveta, kot predlagatelja, da to 

upošteva. Je pa vsekakor potrebno znanje financ, zakonov in računovodstva ter reguliranja javnih 

sredstev in protikorupcijske zakonodaje.  

Antonija Dakskobler je dejala, da so se člani občinskega sveta v tem mandatu spraševali, kaj je z 

poročili nadzornega odbora in predstavljeno je bilo samo eno poročilo. So bili zaradi nedelovanja tudi 

oni presenečeni, kaj se s tem organom dogaja. Sicer pa so po njenem mnenju glede na kriterije, ki so 

zahtevani, vsi izbrani člani te kriterije tudi izpolnjevali.  

Branka Florjančič je dejala, da je NO zelo pomemben institut, v varstvu javnih financ in smotrnosti 

ter gospodarnosti porabe le teh. Pomembno je tudi, da dela strokovno in ne politično ter nima v ozadju 

nekaterih drugih interesov temveč predvsem varstvo porabe javnih sredstev. Sama je tudi pogrešala 

poročila NO, saj gre že za tretje leto mandata. Opozorila je še na 35. člen statuta, ki med drugim 

določa, da občinski svet ne sme posegati v delo NO ter opredeljuje tudi razrešitev članov.   

Marta Deisinger je dejala, da je predsednica na seji sveta predstavila delo NO v prejšnjem letu, kjer 

so bila zajeta tudi vsa končna poročila. Sicer pa je bil nova predsednica imenovana pred pol leta in je 

vesela, da je ta mlada pravnica prevzela to nalogo, saj ima dovolj volje in ima tudi vso potrebno znanje 

ter je v tem obdobju naredila že zelo veliko. Težave se pojavljajo tudi zaradi zdravstvenih težav enega 

od članov ter je to eden od razlogov, da ne tečejo zadeve, kot bi morale.  

 

Župan Gašper Uršič je zaključil točko dnevnega reda. 

 

Ad 8: Ukinitev grajenega javnega dobra na parceli 1983/1 k. o. 2350 Otalež 

 

Oton Lahajnar je pojasnil, da gre za primer, ko je zainteresiran občan želel menjati dele zemljišč in 

sicer na mestu, kjer ima stanovanjsko hišo, poteka tik ob njej zemljišče s statusom javnega dobra.   

Stanko Močnik je  podal poročilo Odbora za infrastrukturo in prostor, ki je predlog soglasno potrdil. 

Antonija Dakskobler je dejala, da sta ji že vsaj dva občana omenila, da na mestu kjer je bila nekoč 

pot, se je ukinilo javno dobro in te poti ne morejo več koristiti. Bila je mnenja, da bi morali malo bolj 

pregledati zadeve ter doreči, kaj s tem narediti. Vprašala je še kdo nosi stroške parcelacije.  

Oton Lahajnar je pojasnil, da stroške parcelacije nosi predlagatelj. Sicer pa je prosil, da se navede 

konkreten primer, kje do teh težav z uporabo poti prihaja.  

Stanko Močnik je dejal, da so se na odboru dogovorili, da ko se zadeva reši, je potrebno iti naprej v 

status javnega dobra in ni v interesu, da bi statuse javnega dobra kar ukinjali.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil ukinitev grajenega javnega dobra na parceli 1983/1 k. o. 

2350 Otalež. 

                                (15 glasov ZA) 
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Ad 9: Polletna realizacija proračuna Občine Cerkno 2021 

 

Mojca Sedej je razložila točko dnevnega reda. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je podala poročilo Odbora za javne finance in proračun ter povedala, da je 

poročilo o realizaciji potrdil, z dodatkom, da sreča, je bil proračun sprejet že decembra lani in je 

realizacija taka kot je, sicer gotovo ne bi bila – niti ne odhodkovni, niti na prihodkovni strani ne.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Polletno realizacijo proračuna Občine Cerkno 2021. 

 

                                (15 glasov ZA) 

 

Ad 10.: Imenovanje predstavnika Občine Cerkno v Mestni svet Mestne knjižnice in čitalnice 

Idrija.     

 

Antonija Dakskobler je v nadaljevanju podala poročilo KVIAZ-a, kjer so obravnavali in potrdili 

predlog, da se kot predstavnica Občine Cerkno v Mestni svet Mestne knjižnice in čitalnice Idrija 

imenuje Mojca Mavri, Platiševa ulica 48, Cerkno. Komisija ni imela nobenega predloga za člana 

zainteresirane javnosti. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil, da se v Svet MKČI imenuje Mojca Mavri, Platiševa 

ulica 48, Cerkno.  

                                 (14 glasov ZA) 

 

Ad 11.: Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

 

Jožica Rihtaršič je vprašala, če je predvidena kaka sanacija ceste proti Kladju. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so bili z direkcijo pred tremi tedni na sestanku v Gorici, ko je bil 

organiziran posvet vlade. Na srečanju je govoril z g. Willenpartom, ki je zadolžen za to področje. 

Pojasnil mu je, da je projektna dokumentacija pripravljena ter bo država poizkušala zagotoviti sredstva 

v letu 2022. Gre pa za razširitve in asfaltacijo iz vrha Kladja navzdol.  

Antonija Dakskobler je vprašala kako kaže s pločnikom na Gorenjski cesti in kako je glede optike. 

Opozorila je še na javno razsvetljavo, ki je čez dan svetila. 

Župan Gašper Uršič je glede pločnika pojasnil, da se z direkcijo usklajujejo z idejno zasnovo, ne 

more pa nič konkretnega obljubiti. Glede javnih luči je pojasnil, da je bil na sistemu nek stik, ki pa je 

bil odpravljen. 

Antonija Dakskobler je dala še pobudo glede tečajev tujih jezikov za starejše, kjer je v Cerknem 

opaziti nekoliko pomanjkanja. 

Domen Uršič je dejal, da se glede tečajev pogovarjajo v okviru projekta Krepitev skupnosti.  

Oton Lahajnar je pojasnil, glede optike in sicer, da je bil septembra na to temo sestanek s 

Telekomom. Povedali so, da potrebujejo projektno dokumentacijo z vsemi pripadajočimi soglasji. 

Zainteresirani pa so za sodelovanje pri investicijah v kanalizacijo ali pa pri preplastitvi cest, saj so ob 

takem načinu posledično stroški postavitve nižji. Je pa vsekakor cilj, da se enkrat pokrije vse.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da so za leto 2022 potrdili hrbtenično omrežje iz Leskovice proti 

Cerknem, kjer bodo poizkušali izvesti vkablitev trase. 

Branka Florjančič je vprašala glede njene pobude za nadomestilo za stavbno zemljišče (znižanje 

stroškov za občane) ter če se je na tem kaj uredilo. 
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Oton Lahajnar je pojasnil, da se je na tem mestu vložilo ogromno truda, da se pošljejo izračuni 

občanom in je bilo preverjanja podatkov s strani občinske uprave res ogromno. Baze podatkov, ki jih 

je bilo potrebno pregledati in urediti so res velike. Ko bo to zaključeno, se bo lahko šlo še v nadaljnje 

korake. Primerjava z Idrijo je pokazala, da so izračuni v Cerknem za 30 % nižji.  

Branka Florjančič je dejala, da jo zanima kaj se dogaja na področju gradnje vrtca in doma 

upokojencev. 

Oton Lahajnar je glede vrtca pojasnil, da se je poslalo povpraševanje glede cenitve zemljišča oz. je 

cenitev v izdelavi.  

Mojca Gros je glede doma upokojencev pojasnila, da jim je bilo na ministrstvu rečeno, da morajo biti 

projekti pripravljeni, prav tako mora biti pridobljena parcela/zemljišče. 

Branka Florjančič je vprašala, če bo potemtakem zaradi parcel vse obstalo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bi predlagal, da se na tem področju angažirajo tudi občinski svetniki.  

Oton Lahajnar je dejal, da bo davek na pozidana stavbna zemljišča gotovo nekoliko sprožil proces, 

ko se bodo zemljišča prodajala.  

Branka Florjančič je dejala, da ji je to jasno, vendar pa jo zanima, če občina res nima prav nobenih 

drugih možnosti.  

Domen Uršič je dejal, da se je odkupilo parcelo za avtobusno postajo, je pa sicer na področju 

pridobivanja zemljišč res velika težava. 

Oton Lahajnar je pojasnil, da so ravnokar izkoristili tudi možnost predkupne pravice. 

Branka Florjančič je glede razgrnitve prostorskega načrta, ki je bil nazadnje, izrazila izredno 

razočaranje nad stanjem, da se v zadnjem trenutku stvari spreminjajo ter tako izgubljajo možnost nujne 

adaptacije zdravstvene postaje v Cerknem. Zanimalo jo je kakšne so aktivnosti na občini ter če se 

razmišlja na tem področju o drugih možnostih. Dodala je še, da če želijo ohranjati občino, morajo 

spodbujati tudi gospodarstvo. Dejala je, da sredstva v primarno zdravstvo bodo in je potrebno imeti 

projekte pripravljene.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se postopek spremembe OPN-ja nadaljuje tako kot je predviden.  

Mojca Gros je dejala, da se čaka še strokovno mnenje DRSV-ja zaradi ukinitve OLN-ja, ki ga je 

potrebno priložiti vlogi za druga mnenja.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da se je podjetnikom glede na njihov interes poslalo, da do roka 

pošljejo ponudbe za odkup stavbe in sicer gre za neobvezujoče zbiranje ponudb. Naredila pa se je tudi 

groba kalkulacija skozi projektantske programe, da bi na obstoječi lokaciji naredili novo stavbo in je 

ocenjena vrednost okrog 4,2 MIO. Trenutno se mu zdi najboljša možnost ta, da grejo stvari skozi na 

obstoječi stavbi znotraj stare ETE, sicer pa dvomi, da se bo z vsemi postopki prišlo do nove 

zdravstvene postaje.  

Domen Uršič je dejal, da tudi gospodarstvo rabi zdravstvene storitve za svoje zaposlene.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je potrebno počakati na ponudbe, če bodo realne, drugače se lahko 

izpelje tudi cenitev stavbe. V primeru, da bo ocena stavbe nižja kot jo je občina kupila, pa gre po 

njegovem mnenju za oškodovanje občinskega proračuna. Sicer pa verjame, da bodo s pravim 

pristopom prišli, da pravega zaključka te zgodbe.  

Branka Florjančič je dejala, da je potrebno najti skupno pot, ki bo dobra za vse občane. 

Mojca Gros je dejala, da so bile preverjene vse možnosti izgradnje zdravstvene postaje in izračunane 

vrednosti investicij za vse te druge možnosti in sicer za novogradnjo na parceli obstoječe zdravstvene 

postaje kjer bi vrednost znašala približno 4,5 mio € brez DDV in za novogradnjo na parceli vzhodno 

od obstoječe ZP, ki ima ravno tako primerno namensko rabo in kjer bi vrednost znašala cca. 3 mio € 

brez DDV. Vrednost na obstoječi parceli je tako visoka, ker bi zaradi zagotovitve dovolj velikega 

števila parkirnih mest morali zgraditi podzemne garaže. Opozarja, da so to okvirne vrednosti in da bi 

se šele v fazi projektiranja izkazalo ali je taka gradnja sploh mogoča. 

Domen Uršič je dejal, da javnega interesa pridobivanja zemljišč ni, se pravi, da se bo občina vedno 

umikala iz območij, kjer je zasebni interes.  

Mojca Gros je dejala, da se je potrebno zavedati tudi, da razlastitve niso tako enostavne. In npr. tudi 

zdravstvena postaja mora stati na točno določenem območju t.j. CU območje in ne na katerem koli 

drugem.  
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Branka Florjančič je dejala, da bo neko rešitev potrebno najti, da ne bodo še naprej stali na enem 

mestu. Dejala je tudi, če so lahko svetniki obveščeni čimprej, ko bodo poslane informativne ponudbe. 

Mojca Mavri je vprašala kako kaže s postavitvijo doprsnega kipa F. Bevka. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da s postavitvijo kipa kaže zelo dobro in sicer bo najverjetneje izdelan 

model, ki bo dostavljen do livarja, kar je ravno prav glede na razpoložljiva sredstva. Razliko sredstev, 

za podstavek in vlivanje, pa bo potrebno zagotoviti v naslednjem proračunskem letu.  

Silvo Jeram je vprašal, ali se kaj dogovarjajo za dostopno cesto v Cerknem.   

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je v delu predelava projekta na Želinu, se pa ureja tudi urejanje 

cestišča ob predvideni novi avtobusni postaji v Cerknem.  

Silvo Jeram je vprašal kako je z postavitvijo javne razsvetljavo v občini, kjer to še ni urejeno.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je v planu, da se zamenja še tiste svetilke, ki zakonsko niso 

ustrezne. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala, kaj se dogaja s stavbo v PB Franja, nadalje, če se bo delalo še 

kaj naprej za reševanje situacije v vasi Reka (parkirišča in WC-ji). Vprašala ja glede poročila za 

zimsko službo ter če je bilo na temo poročil nadzornega odbora karkoli narejenega. 

Mojca Gros je pojasnila, da imajo za objekt v Franji v pripravi projekt za pridobitev gradbenega 

dovoljenja. 

Župan Gašper Uršič je glede parkirnih mest in WC-ja na Reki pojasnil, da so bila žal nasprotovanja 

lastnikov zemljišč, medtem, ko so zemljišča v lasti občine v vodnem pasu in postavitev takih objektov 

ni dovoljena.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala, če bo komunikacija z lastniki vseeno še tekla, saj bo v 

primeru, da se zadeva ne reši to kar nek madež za turistično destinacijo.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da preko lastnika ne morejo in bi mogoče pri tem lahko pomagali tudi 

domačini. Glede zimske službe se bo pripravilo poročilo in sicer po odsekih. Glede poročil nadzornega 

odbora, pa se upoštevajo priporočila, saj je namen nadzornega odbora ta, da pomaga.  

Marko Čadež je vprašal, kako je pa s parcelo pri mizarnici na Reki, ki je v lasti občine, kjer bi lahko 

postavili parkirišča.  

Mojca Gros je pojasnila, da je to območje v varovalnem vodnem pasu. 

Marko Čadež je vprašal, če že tečejo aktivnosti za proračun po krajevnih skupnostih. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se bodo aktivnosti za proračun pričele takoj po sprejetju današnjega 

rebalansa. 

Stanko Močnik je dejal, da glede na to, da se dela projekt avtobusne postaje, naj v ta sklop vključijo 

tudi kolesarsko pot, da ne bo tako kot pri trgovskem centru Spar. Preseneča ga cenitev parcel, glede na 

to, da je njihova svetniška skupina predlagala ta nakup in je pričakoval, da bo cenitev narejena.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se je žal s cenitvijo zavleklo, je pa bila cenitev že naročena. Pojasnil 

je tudi, da je kolesarska pot vključena v projekt avtobusne postaje.  

 

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 20.40 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 


